



Notice of Changes on the Mobile Cheque Deposit Terms and Conditions

Thank you for using Mobile Cheque Deposit service. With effect from 31 August 2024, we're making some changes to Mobile Cheque Deposit Terms and Conditions. Please note the terms below.

Summary of changes

We have updated the definition of "**Eligible Instruments**" as follows (changes have been underlined or crossed out):

"The Services let you deposit eligible instruments in your accounts with us using the Mobile Banking app. You can do this by scanning the original paper form eligible instruments and sending the images and the related information to us.

Unless we specify otherwise, eligible Instruments:

- must be payable to you and drawn on either The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited or Hang Seng Bank Limited;
- must be in original paper form (i.e., copy, electronic counterpart e.g. e-Cheque, copy of electronic counterpart are not eligible);
- must be denominated in currency(s) specified by us from time to time; ~~and~~
- must not exceed the amounts specified by us from time to time; and
- must be the type of instrument specified by us from time to time.

~~Eligible instruments include:~~

- ~~• cheques~~
- ~~• dividend cheques~~
- ~~• Cashier's orders~~
- ~~• any other instrument specified by us from time to time~~

We'll call these "Eligible Instruments". Please visit our public website for details.

You can't cancel or reverse the deposit of an Eligible Instrument once you send the images using the Services."

Please note that the changes set out in this notice shall be binding if you continue to use Mobile Cheque Deposit service on or after 31 August 2024. If you do not accept the changes, please use a cheque deposit machine at an HSBC branch or an Express Banking facility to deposit the cheque.

We'll update the Mobile Cheque Deposit Terms and Conditions (in **HSBC HK Business Express mobile app > Payment & Transfer > Mobile Cheque Deposit**) with effect from 31 August 2024. If



there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

August 2024

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

手機入票服務條款及細則修改通知

感謝你使用「手機入票服務」。我們將對「手機入票服務」的條款及細則作出修改，並由 2024 年 8 月 31 日起生效。詳情如下：

修改摘要

我們更新了「合資格票據」的定義如下（修改內容以底線及刪除線顯示）：

“閣下可以使用流動理財應用程式，通過本服務將合資格票據存入閣下在本行的戶口。閣下可以掃描合資格票據的正本，並將圖像和相關資料發送給我們。

除非我們另有規定，合資格票據：

- 必須以閣下為收款人，並由香港上海滙豐銀行有限公司或恒生銀行有限公司支付；
- 必須是正本（即副本、電子版本例如電子支票、電子版本副本等並不符合資格）；
- 必須為我們不時指定的幣種計價；以及
- 不得超過我們不時規定的金額；以及
- 必須為我們不時指定的票據種類。

合資格的票據包括：

- ~~支票~~
- ~~股息支票~~
- ~~本票~~
- ~~我們不時指定的任何其他票據~~

我們稱之為「合資格票據」。詳情請參閱本行網頁。

閣下一旦使用本服務發送圖像，就不能取消或撤銷合資格票據的存入。”

如你在 2024 年 8 月 31 日或之後繼續使用「手機入票服務」，你將受此通知所提及的修改所約束。若不接納此修改，請親臨分行或理財易中心使用我們的「入票易」服務以存入你的支票。

我們亦將會更新「手機入票服務」條款及細則（於香港滙豐 Business Express 流動應用程式 > 付款及轉帳 > 手機入票服務內）。本通知的英文及中文版本如有任何不一致，概以英文版本為準。

2024 年 8 月

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發